

DND13/0021220

Questions and Answers Questions et Réponses

Question 1: Is this a new requirement? If this is not a new requirement, please provide the name of the Contractor, as well as the duration and value of the contract.

Question 1: Est-ce une nouvelle exigence? Si ce n'est pas une nouvelle exigence, veuillez fournir le nom de l'entrepreneur, ainsi que la durée et la valeur du contrat?

Answer 1: This is a new requirement; however, services are currently being provided by Wylie Laboratories Inc. under Contract W8485-06NA01/001/BQ. The period of the contract, which is valued at \$3.7M is from 1 January 2007 to 31 December 2014.

Réponse 1: Il s'agit d'une nouvelle exigence; Toutefois, les services sont actuellement fournis par Wylie Laboratories Inc. sous contrat W8486-06NA01/001/BQ. La durée du contrat, qui est évalué à 3,7 millions de dollars, est de 1 Janvier 2007 jusqu'au 31 Décembre 2014.